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Zápisnica 

5. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

21. mája 2024 

Online prostredníctvom MS Teams 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

2.1 Informácia o projekte „Konzorcium trnavských univerzít“ 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj 

Aktuálne záležitosti  

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

8. Rozličné 

 

 

Bod 1 

 

5. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner SJ, D.Th., poverený výkonom funkcie 

rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „poverený rektor univerzity“). Privítal 

prítomných členov KR TU. Ospravedlnil neúčasť prof. PhDr. Vladimíra Rábika, PhD., 

povereného prorektora TU a Ing. Daniely Naništovej, kvestorky univerzity, ktorí sa nemohli 

osobne zúčastniť rokovania. Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom a 

požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako 

bol predložený na rokovaní.  

  

 

Bod 2 

 

Poverený rektor univerzity informoval prítomných členov KR TU o aktuálnych 

záležitostiach.   

V súvislosti s konzorciom trnavských univerzít informoval, že doposiaľ neprišlo 

k podpisu zmluvy UCM ako žiadateľa s Ministerstvom školstva. Čakáme teda na podpis 

zmluvy, ktorý odštartuje prevod financií, na základe ktorých môžu byť rozbehnuté aktivity 

v rámci projektu. Poverený prorektor pre rozvoj, prof. Majdan uviedol, že v súvislosti 

s projektom konzorcia boli rozbehnuté najdôležitejšie aktivity, a to príprava verejných 

obstarávaní na stavebné aktivity v rámci projektu v spolupráci s oddelením pre verejné 

obstarávania a kvestorkou univerzity. V súčasnosti ide najmä o výstavby auly a kongresového 

centra pri PF TU. Ako uviedol, v predošlý deň boli schválené všetky dokumenty a podklady k 

aule, takže je predpoklad, že ak nie tento týždeň, tak v priebehu nasledujúceho týždňa 

budeme pripravení spustiť obstarávanie a vypísať súťaž. 



2 

 

Ďalej poverený rektor univerzity informoval o zverejnení výzvy na podávanie 

rozvojových projektov verejných vysokých škôl v roku 2024. Cieľom výzvy je podpora 

vysokých škôl pri napĺňaní cieľov a zámerov vyplývajúcich z akčného plánu Národnej 

stratégie výskumu, vývoja a inovácií 2031 a strategických zámerov a úloh vysokých škôl v 

zmysle ich dlhodobých zámerov, a to v téme Zavedenie podporných programov pre vedúcich 

pracovníkov na vysokých školách. Na výzvu je alokovaná celková suma 282 500 Eur vo 

forme bežných transferov pre všetky vysoké školy. Podpora je zameraná na otvorenie 

možnosti financovania zahraničných vyslaní, školení a dovzdelávania vedúcich zamestnancov 

vysokých škôl, iných riadiacich zamestnancov vysokých škôl, ako aj kľúčových 

administratívnych pracovníkov, čo pomôže pri skvalitňovaní celkového riadenia vysokých 

škôl. Žiadosť o dotáciu na rozvoj je potrebné podať do 30. 6. 2024. O dotáciu sa môžu 

uchádzať aj viaceré vysoké školy, a to formou spoločného projektu, pričom jedna vysoká 

škola bude označená ako hlavný riešiteľ a maximálna výška dotácie na spoločný projekt je 80 

000 Eur. V prípade podania samostatnej žiadosti o dotáciu je jej maximálna výška 25 000 

Eur. V tejto súvislosti poverený rektor predbežne rokoval s rektorskou UCM o možnosti 

podania spoločného projektu, čomu bola rektorka UCM naklonená. Hlavným žiadateľom by 

bola TU a koordináciou projektu bude poverená prorektorku Masarykovú, ktorá súhlasila. 

Následne požiadal členov KR TU o súhlas s riešením spoločného projektu, s čím KRTU 

konsenzuálne vyjadrilo súhlas.  
 

 

Bod 3 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania informovala o aktuálnych záležitostiach z oblasti 

vzdelávania poverená prorektorka, dr. Nevolná.  

Dala do pozornosti, že v súvislosti s prebiehajúcimi štátnicami prebieha príprava 

diplomov a stým spojená administrácia. Zároveň informovala o prebiehajúcom ubytovacom 

procese v rámci ubytovacích zariadení univerzity.  

V súvislosti s ubytovacím procesom požiadala dekanov fakúlt, aby prostredníctvom 

študijných oddelení zabezpečili pri zápisoch nových študentov, aby im bolo zdôraznené, že 

majú používať univerzitné mailové schránky okrem iného aj v súvislosti so zabezpečením 

ubytovania. Informácie sú uvedené na webovom sídle univerzity, ale vzhľadom na to, že noví  

študenti používajú prevažne fakultné webové stránky nemajú komplexné informácie.   

 

 

Bod 4 

 

Vzhľadom na neúčasť povereného prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosti  

na zasadnutí odznejú aktuálne záležitosti a informácie z tejto oblasti na najbližšom zasadnutí 

KR TU.  

 

Bod 5 

 

 V rámci ďalšieho bodu rokovania oboznámil prítomných s aktuálnymi informáciami 

z oblasti rozvoja poverený prorektor pre rozvoj, prof. Majdan.  

Okrem projektových aktivít sa ďalej kontinuálne rieši odvlhčenie budovy PF TU a 

izolačné nátery na viacerých ostatných budovách.  

Zároveň podrobnejšie informoval o procese prípravy projektu v rámci výzvy na 

podporu v oblasti kybernetickej bezpečnosti v spolupráci so spoločnosťou, ktorá vykonávala 

audit kybernetickej bezpečnosti v podmienkach TU. 

Do pozornosti dal informáciu, že do elektronickej schránky bolo doručené stavebné 

povolenie k rekonštrukcii budovy Adalbertinum.  

Dekan Hrnčiarik následne predložil ako podnet problém s parkovaním v priestoroch 

PF TU a dal na zváženie určité možnosti riešenia uvedeného problému. V tejto súvislosti sa 
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vyjadrila aj dekanka PF TU, ktorá potvrdila problém s obmedzeným parkovaním na PF TU 

a vyjadrila obavu o možnostiach parkovania v prípade začatia stavebných prác na aule 

susediacej s budovou PF TU. Do úvahy by pripadal pozemok vedľa PF TU, avšak nepozná 

detaily územného plánu súvisiace s uvedeným pozemkom, či teda nejde o tzv. zelenú plochu 

a či by bola možná zmena územného plánu.  

Prorektor Majdan uviedol, že budú hľadať riešenie uvedeného problému a zatiaľ bude 

možné poskytnúť náhradné možnosti parkovania na univerzitných parkovísk, ktoré máme k 

dispozícii.  
 

 

Bod 6 

 

Poverená prorektorka pre vonkajšie vzťahy, doc. Masaryková v rámci ďalšieho bodu 

oboznámila prítomných s aktuálnymi informáciami z tejto oblasti.  

Informovala o prebiehajúcej propagácii Detskej univerzity, čo je spoločný projekt OZ 

Lifestarter, UCM v Trnave a TU. Ide o denný detský tábor v termíne 1. – 4. 7. 2024, v rámci 

ktorého môžu deti navštíviť vedecké pracoviská univerzít a pod vedením odborníkov sa 

zaujímavým spôsobom naučiť nové poznatky z rôznych oblastí vedy a výskumu. Bol 

pripravený orientačný program podujatia, s ktorým prítomných oboznámila.   

Čo sa týka zahraničných vzťahov informovala, že sme zaznamenali úspech v zmysle, 

získania hodnotenia zahraničného projektu KA2, ktorý sme koordinovali v ostatných 3 

rokoch a agentúra schválila v rámci rozpočtu nárok na plné financovanie tohto projektu, čo je 

veľmi dobrá správa.  

 

 

Bod 7 

 

Vzhľadom na neúčasť kvestorky univerzity na zasadnutí odznejú aktuálne záležitosti 

a informácie z ekonomickej oblasti TU na najbližšom zasadnutí KR TU.  

 

 

Bod 8 

 

Riaditeľka Oddelenia pre kvalitu, dr. Krupová informovala, že dňa 13. 5. 2024 boli 

spustené dve študentské ankety – predmetová anketa a spokojnosť s výučbou, ktoré budú 

otvorené do konca júna. Následne bude pripravené vyhodnotenie a zaslané na jednotlivé 

fakulty.  

V súvislosti s otvorením ankiet dekan FF TU poukázal na to, že na sociálnych sieťach, 

ani webovej stránke univerzity s výnimkou webu PF TU, opakovane nie je zverejnená 

informácia o prebiehajúcom anketovom prieskume, čo považuje za potrebné s cieľom 

zabezpečenia dostatočnej návratnosti prieskumu. Poverená prorektorka, dr. Nevolná 

reagovala na uvedené, že každému študentovi bola na jeho osobný e-mail zaslaná informácia 

s motivujúcim textom, že bola anketa spustená. Dr. Krupová doplnila, že najskôr odišla 

informácia na mailové adresy a až s týždenným odstupom sa v spolupráci s marketingovým 

oddelením pristúpi k opakovanému upovedomeniu o prebiehajúcej ankete, ktorá sa potom 

bude následne opakovať postupnými krokmi.  

Následne dr. Krupová informovala o procese prípravy výjazdového zasadnutia KR TU 

a oboznámila členov KR TU so základnými organizačnými informáciami.  

 

 

Bod 9 

 

V rámci posledného bodu rokovania dekan FF TU, doc. Hrnčiarik informoval, že sa 

na neho obrátili predstavitelia študentskej rady TU s podnetom týkajúcim sa lepenia plagátov 
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v priestoroch budovy univerzity, keďže boli podľa ich informácií odstránené plagáty  

s informáciami pre študentov zo sklenenej steny pri vstupe do budovy. Doposiaľ bol tento 

priestor využívaný na umiestňovanie informačných plagátov, ale v súčasnosti im to nie je 

umožnené, čo považujú za kontraproduktívne ak by mohli informácie poskytovať len cez 

sociálne siete alebo mailom.  

Poverený rektor univerzity uviedol, že nemá o tejto skutočnosti žiadne bližšie 

informácie, doplnil však, že v nadväznosti na posledné podujatie „káva s rektorom“ bol 

oslovený študentami, ktorí poukázali na zahlcovanie informáciami prostredníctvom množstva 

plagátov. Je zložité sa orientovať v tom, ktoré z informácií sú aktuálne, a preto prišli 

s iniciatívou, či by na univerzitnej úrovni nebolo možné zabezpečiť aspoň do priestorov 

niektorých fakúlt elektronické obrazovky, aké sa objavujú vo vstupných priestoroch iných 

univerzít, kde by sa automaticky objavovali najaktuálnejšie informácie pre študentov týkajúce 

sa aktuálne obdobia. Uvedenú záležitosť riešil s kvestorkou univerzity, budú hľadať vhodné 

možnosti riešenia.  
 

 

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 

ukončil. 

 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        poverený výkonom funkcie rektora  

Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

Trnava, 21. 5. 2024 


